
 

 

 
 
SA ERSO nõukogu koosoleku protokoll nr. 3 
20.09.2023 kell 15:00 
ERSO kontor 

 

Koosoleku protokollija: Daily Trippel 

 

Osalesid: Ivo Lille, Kristel Pappel, Riina Virkus (videosilla vahendusel), Johanna Vahermägi. 

Külalised: Kristjan Hallik 
 

PÄEVAKORD: 

1. SA ERSO rahavoogude- ja tulemiaruandega tutvumine.  

2. Kohapeal algatatud küsimused, järgmise koosoleku toimumise aeg. 

 
OTSUSED: 

1. SA ERSO rahavoogude- ja tulemiaruandega tutvumine. 

Kristjan Hallik teeb ülevaate hetkeseisust. Reklaamimüük on kasvanud ja aasta lõpu prognoosi 

vaadates (nõukogu palvel võiks edaspidi olla lisatud materjalidesse) tuleb tõenäoliselt 

miinusega aasta. Sel aastal oli kolm suurema riskiga projekti, mis ei olnud ootamatud vaid 

planeeritud. Mahleri 8 oli planeeritud juba 2021 (kasvasid niid kulude kui ka tulude pool ja 

jääme eelarve prognoosi piiresse), UK turnee oli samuti varem kokku lepitud (see turnee peaks 

minema Eesti ekspordi bilanssi. Oli vajalik turnee nii peadirigendiga kokkukasvamiseks kui ka 

selleks, et olla pildil.), Odessa on hetkel bilansis miinusega, kuid katsume endiselt leida sellele 

aasta lõpuks katte. Macbethiga jõuame tõenäoliselt nulli (koos jaanuar 2024 etendustega). 

Plaanis on eratoetustest pillide seotamine. Sõprade klubi toetusest sai värskendatud 

kodulehekülg ning tellime kuulmiskaitsed/kaelatoed muusikutele.  

Nõukogu võttis info teadmiseks.  

 

2. Kohapeal algatatud küsimused, järgmise koosoleku toimumise aeg. 

• Tuleviku kontserdimaja: suve algul kohtusime linna esindajatega ning arutasime 

asukohti. Arvestades linna infrat on linn saanud aru, et linnas on puudu üks 

korralik kontserdimaja. Oktoobris kohtutakse kultuuriministri ja kantsleriga, et 

arutada, kuidas edasi? Kas PPP võiks olla üks variantidest? 

• ERSOl oli administratsioonis pikalt täitmata 0,25 koormust ning Kristjan Hallik 

teeb ettepaneku kinnitada struktuuris 0,25 koormusega noorte- ja 

haridusprojektide produtsendi ametikoht. Nõukogu kinnitab 

struktuurimuudatuse.   

• Palgatõusu järgmisel aastal hetkeseisuga näha ei ole, sest see on otseses 

sõltuvuses riigieelarve otsustega. 

• Asutajaootused – on ministeeriumi poolt loomisel ning selle valmimisel 

vaadatakse see dokument üle koos nõukoguga, seejärel administratsiooniga. 



 

 

Tuleks luua kestlikkuse seire. Kolm põhilist suunda – tegevus, finants ja  

juhtimine. See peaks valmima järgmiseks aastaks. 

• Lõppemas on üürilepingu raamleping Eesti Kontserdiga ning vajab peagi 

uuendamist. 

• Hooaja alguses sai ametlikult sõlmitud uus muusikalise juhi- ja 

peadirigendileping Olari Eltsiga. 

• Järgmine koosolek toimub 8. detsembril kell 15:00. 

  

 

Protokollile lisatud:  

SA ERSO majandusaruanded. 

 

 


